
 

 

 

      ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
         Θεσσαλονίκη, 16/12/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας  
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
   
ΘΕΜΑ: «Ακρίβυνε 18,5% το ελαιόλαδο στο ράφι» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Την ανησυχία τους εκφράζουν οι ελαιοπαραγωγοί ανά την Επικράτεια και 
αναρωτιούνται πώς θα επιβιώσουν, όταν η παραγωγή φέτος έχει ελαττωθεί στους 170 
χιλιάδες τόνους, μειωμένη κατά 35% με τα καλλιεργητικά έξοδα στα ύψη, ενώ το ίδιο 
διάστημα τα σπορέλαια - εισαγόμενα σε μεγάλο βαθμό - ακρίβυναν κατά 16,7%. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να εξεταστεί το πρόβλημα των 
ελαιοπαραγωγών και να βρεθεί λύση για την επιβίωση των εν απογνώσει 
ελαιοπαραγωγών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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